
Referat af skolebestyrelses møde        

                                                                                

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 19.08.21 KL 17.30-19-30 

Mødested:  Personalerum på GLH. Der er kage til kaffen. 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Dorte Vilhelmsen, Karina Kreipke,  
Simone Henriksen, Rene Brohammer  

Indbudt elever:  

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Helle, Toke Christensen 

Mødeleder Dorte Vilhelmsen 

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
Godkendt 

3 minutter  

2.  Elevrådet,  
Der er ikke valgt rep. til elevrådet endnu 

10 minutter 

3. Meddelelser: 
Formand:  
Dorte har sidste møde i dag, da hendes søn er flyttet til en 
ny skole. Toke overtager indtil næste møde. Dorte vil gerne 
hjælpe den næste tid, hvis der er brug for det. 
Årsberetning: Den skulle have været der før ferien, men der 
har været meget at se til. Nu er den klar og vi kigger den 
igennem. Nederst kommer der til at stå ”tak for nu” fra 
Dorte. 
 
Skoleledelse:  
Status på skoleårets start. Vi er kommet stærkt fra start. Vi 
har haft to konsulenter på til at hjælpe os med politikker 
om ”afværgehandlinger” og ”krænkende handlinger”. 
Personalet har arbejdet med det i uge 31. 
Det er altid en stor udfordring, når vi inden sommerferien 
skal flytte lokaler og være klar til et nyt skoleår. Personalet 
bruger al for meget tid i den første uge, som tager tid fra 
forberedelsen med teamet. 
Helle har orlov af personlige årsager. 
Carsten er kommet godt ind på skolen. Han er faglig leder 
for mellem C og Villaen. 
Vi havde borgmesteren på besøg i sidste uge. Han var her 
for at skyde arbejdet med den nye udviklingsplan i gang. 
Skolebestyrelsen og eleverne skal også være med i arbejdet 
med planen – den skal være gældende fra august 2022. 
 
 

20 minutter 



Arbejdsgrupper: 
 
Personale: 
Vi nyder at være kommet tilbage – uden restriktioner. Vi er 
kommet godt i gang. 
Udskolingen har haft introuge.  
Vi har for første gang en blandet 0.AC, med både A og C. 
børn 
I uge 37, 38 og 39 tager vi på lejrskole. 
  
Skolerådet:  
Vi skal finde en nu rep. på næste møde, da Dorte var rep. 
sammen med Toke. 
Det er et vigtigt sted at være rep. da vi kan være mere 
synlige overfor de andre skoler. Der er også direkte adgang 
til politikkerne.  
 
Kommunalbestyrelsen: 
Der er ikke sket så meget over sommeren. 
Der skal bygges nyt plejecenter på den store boldbane bag 
skolen. Det vil komme et lille grønt område mellem 
skolerne og plejecenteret, som man håber kan benyttes af 
både skolerne og plejecenteret.  
Det skal stå færdigt i 2026. 
Kommunen tænker meget ind, at der skal være samarbejde 
mellem skolerne og plejecenteret. 
 

4. Punkter på dagsorden: 

• Kandidater til skolerådet 

Vi beslutter ved næste møde, hvem der er rep. 

 

• Kandidater til skolebestyrelsen. 5+2  

Vi skal mangler 1 medlemmer og 2 suppleanter.  

Der skal vælges nye på torsdag til forældremødet. 

• Forældremøde (Dorte) 

Der skal være kontaktforældre fra bestyrelsen til 

alle afdelinger til skolen. Der kommer til at stå på 

Aula, hvem der er kontaktforældre for hvilke 

afdelinger. 

Der skal informeres til forældremødet, at alle 

forældre er kommet i en gruppe på AULA, og 

derinde står der hvem, der er kontaktforældre. 

Bestyrelsen mødes 16.45. 

Karina er kl. 17. 00 i mellem A + C. 

Anne i Udskolingen kl. 17.00 

Toke i Indskolingen A + C kl. 17.00 

Simone i Villaen kl. 17.00 

 

80 minutter  



• Revideret antimoppestrategi (revideres ved 

skolestart)  

Antimobbestrategi skal på næste møde og 

revideres. 

Den ligger på skolens hjemmeside under 

information 

 

• Emner til året. 

Ordens- og samværsregler for GLH (klw) 

Det skal laves et ordensreglement. Der kommer 

indspark til dette punkt fra skolelederne, derefter 

skal vi have det på et møde. 

 

Udviklingsplanen 

 

Gå i tænkeboks, lyt til forældrene og kom med 

gode temaerne/emner. 

 

 
 
Beslutning:  
Hvem skal lave et udkast?  
Drøftelse:  

5. Evt.  
Kildegårdsskolen har fået helt ny bestyrelse. De vil meget 
gerne i dialog med os. De kontakter os. 
 
Ferieplan: 
Kan man flytte ferien omkring jul så sidste dag inden jul 20. 
dec. 2022 og første dag efter ferien er den 4.  jan.? 
 
Skolebestyrelsen foreslår at lukkeugerne i sommeren 2022 
er for A og C uge 29 og 30 og for Villa 28, 29 og 30. 
Kan lukkeugerne passes sammen med sampasningsuger i 
daginst.? 
 
Budget: 
Der er lavet en helt ny budgetmodel. Vores økonomi var sat 
sammen fra forskellige steder i budgettet. Nu er vi landet et 
samlet budget for skolen. 
Vores budget stiger fordi vi har udvidet skole-
dagbehandlingspladser. 
Vi kan have 152 elever. 
Vi har de penge vi skal bruge, og vi bruger de penge vi har. 
Høring: Vi har udvidet og modtager flere elever, men er 
faldet i drift. 
 
 

7 min 



E-klassen: 
Vi skulle have haft en E-klasse med to elever. Den ene elevs 
forældre ville ikke tage imod tilbuddet. Den sidste elev er 
blevet koblet til en eksisterende klasse på skolen. Hans 
funktionsniveau er lavere end vores andre elever, og får en 
voksen, som skal støtte ham. Den anden elev kommer 
alligevel og bliver koblet til en anden klasse. 
Så E-klassen er ikke oprettet, men eleverne går her som et 
forsøg og vi drager nogle erfaringer. 
 
Valg: 
Valget bliver elektronisk og man skal melde sig til Kenneth. 
 
Farvel til Dorte – tak for en kæmpe indsats. 

 


